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Av de arbetslösa i vår kommun är en stor andel funktionshindrade och mest 
bland de långtidsarbetslösa. Detta är nånting som Tierps kommun särskilt bör 
uppmärksamma.
Jag tror inte att kommunen löser frågan i sin helhet, men samordning genom 
samarbete mellan kommun, näringsliv och övriga aktörer på arbetsmarknaden 
är och borde vara något som kommunen kan bistå med.

Därför vill undertecknad fråga kommunstyrelsens ordförande följande 

 Vad gör kommunen idag för de funktionshindrade och deras problem på 
arbetsmarknaden?

 Och vad kan göras i framtiden? 
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